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Beantwoording van de vragen 

Onder verwijzing naar motie M2-04 d.d. 31 oktober 2019 en meer recent het ingediende 

voorstel van Sterrenova tot het realiseren van een crematorium te Woerden heeft fractie Splinter 

de volgende vragen inzake een nog te realiseren crematorium in Woerden.: 

  

Vraag 1: 

Wat heeft het college naar aanleiding van de motie M2-04 genaamd “activiteiten omtrent crematorium” d.d. 31 oktober 
2019 ondernomen? 

Antwoord 1: 

Wij zijn al geruime tijd in gesprek met de aanvragers van het verzoek, al voordat zij een formele aanvraag 
omgevingsvergunning hebben ingediend. 

  

Vraag 2: 

Is het college zich bewust van het feit dat reeds in 2019 bij een peiling gebleken is dat meer dan 60% van de inwoners 
heeft gekozen voor de realisering van een crematorium in Woerden? 

Antwoord 2: 

Het college kent de landelijke ontwikkeling dat het percentage cremeren ten opzichte van begraven stijgt. 

  

Vraag 3: 

Is het college met Splinter van mening dat vanwege de behoorlijke toename van het aantal inwoners in Woerden sinds 
2019, aangenomen mag worden dat ook het aantal inwoners dat graag ziet dat er een crematorium én een 
afscheidscentrum gerealiseerd worden verder is toegenomen? 



Antwoord 3: 

Aannames laat het college voor rekening van vragensteller, maar dat de vraag naar cremeren en het liefst in eigen 
woonplaats is toegenomen kan het college onderschrijven. 

  

Vraag 4: 

Kan het college bevestigen dat zij bekend is met het feit dat er een aanbieder (Sterrenova) al geruime tijd bezig is om een 
crematorium te realiseren in Woerden en deze aanbieder inmiddels ook het originele plan heeft aangepast om tegemoet 
te komen aan geuite bezwaren van een aantal omwonenden? 

Antwoord 4: 

Ja, zoals hierboven blijkt is het initiatief ons bekend. Ook dat het originele plan is aangepast is bekend. 

  

Vraag 5: 

Is het college met Splinter van mening dat met de realisering van het crematorium in Woerden een goede keuze gemaakt 
kan worden omtrent begraven of cremeren en daardoor rekening gehouden kan worden met de behoefte van alle 
inwoners? 

Antwoord 5: 

Het college is - gezien de hierboven genoemde motie - bekend met de uitgesproken wens van de raad tot realisering van 
een crematorium en zal ieder plan met inachtneming van de motie op zijn eigen merites beoordelen. 

  

Vraag 6: 

Wanneer wordt de vergunningsaanvraag in behandeling genomen? 

Antwoord 6: 

In december 2023 is de huidige aanvraag omgevingsvergunning ingediend en deze is nog steeds in behandeling.   

  

Vraag 7: 

Wanneer komt naar verwachting een RIB of raadsvoorstel naar de raad omtrent het crematorium? 

Antwoord 7: 

De aanvraag moet worden aangevuld. Wanneer de aanvullingen zijn ingediend en beoordeeld zal er een raadsvoorstel 
worden opgesteld, zodat de gemeenteraad zich in elk geval kan uitspreken over de wenselijkheid van deze voorziening 
op de gevraagde locatie. Pas daarna kan er een definitief besluit door ons college worden genomen. 

 
 
Bijlagen 
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